
Baldissoni: Gervinho? Nie ma sensu naciskać na pozostanie
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Przed spotkaniem z Juventusem wywiadu dla Sportmediaset udzielił

dyrektor generalny Giallorossich, Mauro Baldissoni. Pytano oczywiście o

mercato. 

 

Mercato?

- Postaramy się coś zrobić, nie powiemy co. Jakieś nazwiska już wyszły w mediach,

rozegramy dzisiejszy mecz i jutro zamkniemy jakąś operację, aby się poprawić i

uzupełnić kadrę.

 

Gervinho?

- Potwierdzam, że istnieje otwarta dyskusja, gdyż gracz otrzymał interesujące oferty

z Chin. Nie ma sensu zmuszać gracza do pozostania.

 

El Shaarawy i Perotti?

- Nie lubię mówić o nazwiskach, jesteśmy notowani na giełdzie i ogłaszamy

transfery jedynie oficjalnie. Poprawimy zespół w niektórych formacjach, jeśli będą

odejścia.
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